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Onderwerp Reactie HK motie zoekgebied Wieringerhoek 

  

Geachte mevrouw Peters, beste Lilian, 
 
 

Dank voor je brief van 2 november waarin je mij informeerde over de motie ‘zoekgebied 

Wieringerhoek’. Deze motie nam de raad van de gemeente Hollands Kroon aan op 21 september. 

Je vraagt in je brief hoe wij aankijken tegen de wens van de raad om het zoekgebied 

Wieringerhoek in de RES 2.0 te laten vervallen.  

 

Ik nam kennis van het besluit van de raad van Hollands Kroon en heb me hier  over verbaasd. Mijn 

verbazing zit vooral in het feit dat de raad van Hollands Kroon dit besluit eenzijdig nam, zonder 

hier van tevoren het gesprek over te voeren met provincie en buurgemeente.  

Uit de beraadslagingen maakte ik onvoldoende op, op welke gronden de raad van Hollands Kroon 

dit besluit nam. Waar zitten de zorgen van de raad van Hollands Kroon? Het lijkt me dat wij 

hierover eerst het gesprek hadden moeten voeren. 

 

Daarbij benadruk ik nogmaals dat dit zoekgebied in de RES 1.0 is opgenomen na een intensief 

participatieproces. De uitkomsten van dit proces leidde tot het Buitendijks Plan Duurzaam 

Leefbaar van initiatiefnemer Kor Buitendijk. Dit plan combineert duurzame energieopwekking met 

natuurontwikkeling en recreatie. Het plan is al een aantal keren aangepast op basis van wensen. 

Wensen van ook de raad van Hollands Kroon, belangengroepen, inwoners, ondernemers, etc. 

Welke zorgen heeft de raad van Hollands Kroon om dit besluit dan nu te nemen? Een gesprek aan 

de voorkant had deze zorgen wellicht weg kunnen nemen.  

 

Daarnaast, besloot de energieregio pas twee jaar gelden over de RES 1.0. In het daarbij behorende 

besluit van specifiek de raden van de gemeenten Hollands Kroon en Medemblik én de staten van de 

provincie Noord-Holland besloten we samen nadrukkelijk in te zetten om dit plan te realiseren.  

Dit leidde er onder ander toe dat we samen vorig jaar oktober hiervoor een informatieavond 

organiseerden voor onze twee raden. Maar ook werkten we de afgelopen tijd nauw samen om de 

mogelijkheden binnen dit zoekgebied nader te verkennen. Dit doen we samen met diverse 

ministeries en Rijkswaterstaat onder het programma Opwek Energie op Rijksvastgoed. Immers 

meldde de provincie ook namens onze gemeenten dit zoekgebied in december 2022 hiervoor aan 

bij het ministerie van EZK. We zijn halverwege deze verkenning, de uitkomsten kennen we nog 

niet.  

P
o
st

b
u
s 

4
5
, 

1
6
8
7
 Z

G
 W

o
g
n
u
m

 /
 t

e
le

fo
o
n
 (

0
2
2
9
) 

8
5
 6

0
 0

0
 /

 f
a
x
 (

0
2
2
9
) 

8
5
 6

9
 9

9
/
 i
n
fo

@
m

e
d
e
m

b
li
k
.n

l 
/
 w

w
w

.m
e
d
e
m

b
li
k
.n

l 



 

 

Het is vreemd dat de raad van Hollands Kroon eind september deze motie aannam zonder de 

resultaten van de verkenning af te wachten. Diep in mijn hart vind ik dit onbehoorlijk ten opzichte 

van de diverse (Rijks)overheden die samen intensief samenwerken aan deze verkenning. Dit mede 

omdat wij, nogmaals, samen met de provincie dit plan indienden. 

 

In het tweede kwartaal 2024 nemen de raden en staten van de energieregio Noord-Holland Noord 

een besluit over de RES 2.0. Ik stel voor dat we samen met gedeputeerde Rosan Kocken het 

gesprek voeren over het te volgen proces naar besluitvorming van de RES 2.0 over specifiek dit 

zoekgebied.  
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Harry Nederpelt 
Wethouder 
 
 


